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Zápis z jednání 

Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina č. 6/2010 

konaného dne 13. 12. 2010 

 

Přítomni: 

1. Paclík Martin 4. Dvořák Vít  

2. Coufal Karel 5. Ondrušek Roman 

3. Šmrha Jiří (místopředseda) 6. Panovec Petr (tajemník) 

Nepřítomni/omluveni: 

1. Kopecký Zdeněk 4. Straka Luboš 

2. Tůma Zdeněk 5. Stoček Petr 

3. Nejedlá Dagmar 6. Holas František 

Hosté: 

1. Prokop Vilibald (OŠMS) 

 

Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 

2. Kontrola zápisu a usnesení; 

3. Zhodnocení činnosti komise v roce 2010 a příprava plánu práce na rok 2011; 

4. Diskuse, různé; 

5. Ukončení jednání. 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 

Jiří Šmrha, místopředseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina (dále jen „Ksvč“), 
zahájil jednání a přivítal všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že Ksvč 
není usnášeníschopná. Přednesl návrh programu, který byl 5 hlasy schválen. 
 

2. Kontrola zápisu a usnesení 
Proběhla kontrola zápisu a přijatých usnesení ze zasedání Ksvč č. 5/2010 - jednotlivé body 
a usnesení byly bez připomínek. 
 

3. Zhodnocení činnosti komise v roce 2010 a p říprava plánu práce na rok 2011 
Petr Panovec informoval o FV na rok 2011. Navržená alokace bude činit 40 mil. Kč. OŠMS bude 
navrhovat tyto GP: Sportujeme, Sportoviště a Jednorázové akce. Vilibald Prokop podal informaci 
o anketě Sportovec Vysočiny. Do 15. 1. 2011 lze zasílat návrhy na nominace sportovců. 
Petr Panovec sdělil informace k Pravidlům Rady kraje Vysočina pro volný čas. Pravidla byla 
schválena. Celková alokace činní 2 mil. Kč. Celkem bylo zaevidováno 72 žádostí. Jiří Šmrha 
informoval, že bylo uskutečněno celkem 6 zasedání, z toho 2 byly výjezdní – Třebíč, 
Nové Veselí. Martin Paclík poděkoval za GP zaměřený na volný čas. Informoval o Evropském 
roku dobrovolnictví. Členové obdrželi s časovým předstihem návrh plánu činnosti na rok 2011. 
Na příští zasedání si mohou členové komise připravit své návrhy na úpravu plánu. 
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4. Diskuse, r ůzné 

Petr Panovec podal informace o Pravidlech Rady kraje Vysočina pro přidělování dotací 
na celoroční sportovní aktivity pro handicapované sportovce. Navržená alokace 
pro rok 2011 činí 300 tis. Kč. Informoval o zasedání olympijského výboru a přípravě olympiády 
pro rok 2012 v Londýně. Česká olympijská bude zajišťovat propagaci olympiády. 
Členové komise byli seznámeni s programem Českého olympijského programu „Žijeme 
Londýnem“. Martin Paclík vznesl dotaz na projekt „Bezpečné branky“. Petr Panovec odpověděl, 
že probíhá výběr prototypu branky.  
 
Další jednání budou probíhat v t ěchto termínech: 17. 1.; 21. 2.; 21. 3.; 18. 4.; 16. 5.; 20. 6.; 
19. 9.; 17. 10.; 21. 11. 2011 vždy od 13:00 hod . 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na pond ělí 17. ledna 2011 od 13:00 hod. v sídle 
Krajského ú řadu kraje Vyso čina, Žižkova 57, Jihlava. 
 

5. Ukončení jednání 

Jiří Šmrha poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup a ukončil jednání. 
 
 
 
 
Jiří Šmrha v. r. 
místopředseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina 

 

 

 

Zpracovala a zapsala: Eva Charvátová dne 16. prosince 2010. 


